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Zápis 
z jednání rozšířeného kolegia děkana konaného dne 1. října 2012 

 
přítomni: doc. MgA. Zbyněk Srba, Ph.D., prof. PhDr. Josef  Kovalčuk, prof. PhDr. Silva Macková, 
MgA. Ondřej Vodička, prof. PhDr. Václav Cejpek, Mgr. Sylva Talpová, prof. Mgr. Jan Gogola, prof. 
Petr Oslzlý, MgA. Lukáš Rieger, Ph.D., MgA. Kateřina Bláhová, Oxana Smilková, doc. Mgr. Jan 
Kolegar, Mgr. Pierre Nadaud, Mgr. Petr Francán, Mgr. Aleš Záboj, Mgr. Jarmila Vondrová, doc. Mgr. 
Veronika Broulíková, MgA. Stanislav Slovák, doc. Mgr. Karel Hegner, doc. Mgr. Hana Halberstadt, 
MgA. Jana Štvrtecká – Kaločová, Mgr. Karel Pala, Ing. Ivana Oulehlová, Mgr. Petra Riou, MgA. 
Tereza Čechová, Mgr. Pavla Musilová, MgA. Kristýna Vávrová, MgA. Markéta Švecová 
omluveni: prof. Mgr. Ján Zavarský, doc. MgA. Ivo Krobot, prof. Mgr. Zoja Mikotová, MgA. Blanka 
Chládková, doc. Mgr. Aleš Bergman 
nepřítomni: prof. Nika Brettschneiderová, doc. Jana Janěková 
 
 děkan fakulty přivítal přítomné a popřál jim vše dobré do nového akademického roku; 
 děkan fakulty oznámil přítomným, že ve čtvrtek 27. září zesnul významný divadelní teoretik, 

emeritní profesor JAMU, sémiotik a teatrolog prof. PhDr. Ivo Osolsobě a vyzval všechny, aby mu 
věnovali tichou vzpomínku; 

 proděkanka Macková informovala přítomné o průběhu realizace Institucionálního rozvojového 
plánu (IRP) pro rok 2012 a podrobněji jsme se zabývali některými jeho body: 

 akreditace nových oborů - byly akreditovány obory „Světelný design“ a „DSP“, 
připravuje se „Taneční a pohybové divadlo a výchova“; 

 analýza oboru implementace Q-RAM - je třeba pracovat individuálně v jednotlivých 
oborech; nutné, aby vznikl společný materiál pro každý obor; jedná se o materiál v úzké 
vazbě na „profil absolventa“; termín odevzdání materiálů od jednotlivých ateliérů byl 
stanoven do 17. listopadu 2012; 

 veřejná vystoupení a projekty - díky nim lze lépe podpořit umělecké a tvůrčí projekty na 
fakultě; tímto se umocňuje potřeba, aby se na děkanátu fakulty soustřeďovali veškeré 
informace o kompletních aktivitách, které na škole probíhají; 

 kariérní řád - prof. Macková informovala, že zpracovala I. verzi, která bude sloužit jako 
podklad pro obecnou diskusi (všem vedoucím bude poslán); 

 plán personálního rozvoje - vedení fakulty požádalo přítomné, aby do 17. listopadu 
vypracovali úvahu nad personálním obsazením svých ateliérů a to v 
porovnání současnosti a vize za 3 a 5 let; tato úvaha je nezbytná pro celkové budoucí 
směřování a vývoj fakulty; 

 tajemník fakulty nabádal přítomné, aby co nejdříve předložili na děkanát fakulty přehled všech 
projektů, které budou v jejich ateliérech probíhat a to z důvodu obsazenosti místností v budově 
školy; 

 proděkanka Macková konstatovala, že vedení DIFA uskuteční v roce 2013 na fakultě „vnitřní 
hodnocení kvality výuky“ - o přesné podobě tohoto hodnocení budou vedoucí ateliéru včas 
informováni; 

 děkan fakulty zdůraznil, že jisté procento studentů, kteří řádně neukončují studium, nekončí 
z důvodu nenapsání DP; apeloval na přítomné, aby využívali všech dostupných nástrojů, které 
máme, aby se tomu tak nedělo (např. větší dohled nad vývojem práce v rámci „Diplomových 
seminářů“). 

 
 
 
zapsala: MgA. Tereza Čechová     verifikoval: MgA. Ondřej Vodička 


